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Abstract (en)
The device (1) has a cosmetic product applicator unit (5) e.g. brush, connected to a longitudinal end (7) of a body (3), and a retaining ring (9)
engaged around an anterior phalanx (17) of a finger of a user, and with size allowing simultaneous support of two areas (13, 15) opposite to the
ring on the finger when the phalanx is engaged with the ring. The ring is coupled to another longitudinal end (11) of the body opposite to the former
longitudinal end, so that the body provides a support area for an end phalanx (27) of the finger of the user when the anterior phalanx is engaged
with the ring. The applicator unit is a brush, an individual brush or comb, a thermoplastic porous, a flocked tip, synthetic foam, caster or pencil and a
cannula. An independent claim is also included for a cosmetic product applicator assembly comprising a container containing a cosmetic product.

Abstract (fr)
Dispositif applicateur de produit cosmétique, comprenant: - un corps (3) ; - un organe (5) applicateur de produit cosmétique lié à une première
extrémité longitudinale (7) du corps (3) ; - un anneau de maintien (9) adapté pour être engagé autour d'une phalange antérieure (17) d'un doigt d'un
utilisateur, de taille adaptée pour permettre un appui simultané de deux zones (13, 15) opposées de l'anneau (9) sur le doigt quand la phalange
antérieure (17) est engagée à travers l'anneau (9), - l'anneau (9) étant lié à une seconde extrémité longitudinale (11) du corps (3) opposée à la
première, de telle sorte que le corps (3) offre au moins une zone d'appui pour une phalange d'extrémité (27) dudit doigt de l'utilisateur quand la
phalange antérieure (17) est engagée à travers l'anneau (9).
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